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                         Protokół Nr XVII/2025 

z sesji Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 27 maja 2025r. 

Ad pkt 1 

Otwarcie obrad. 

Siedemnastą sesję Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji w dniu 27 maja 2025r., która 

odbyła się w sali USC Urzędu Miejskiego w Opocznie otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk wypowiadając formułę: „Otwieram siedemnastą sesję Rady 

Miejskiej w Opocznie”. 

Następnie Przewodniczący poinformował zebranych, iż w związku ze zmianami 

podjętymi przez Sejm odnośnie zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, sesje Rady Miejskiej  

w Opocznie są transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad Rady Miejskiej odbywa 

się za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

 W obradach uczestniczy 21 radnych i Rada Miejska ma prawo podejmować 

prawomocne uchwały. 

Ad pkt 2 

Przedłożenie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że porządek obrad został doręczony 

wraz z zaproszeniem na sesję (program e-sesja). Proponowany porządek obrad stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu, a wnioskodawcą wniesionych pod obrady projektów uchwał jest 

Burmistrz Opoczna. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr XVI/2025 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji. 

4. Przedstawienie przez Burmistrza Opoczna Raportu o stanie Gminy Opoczno za 2024 

rok.  

5. Czystość i porządek w gminie oraz analiza opłaty za opady komunalne. 

6. Informacja z przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno za 2024r. – całkowity koszt 

zadania. 

7. Stan sanitacji Gminy Opoczno, założenia inwestycyjne, możliwości pozyskiwania 

środków zewnętrznych.  

8. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 
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10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043,  

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025, 

c) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej położonej  

w m. Opocznie obr. 13 Pl. Kościuszki 16, 

d) uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie.  

11. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są propozycje zmian do porządku obrad. 

Anna Zięba – radna – zgłosiła wniosek polegający na zdjęciu z  porządku obrad punktu 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie: Wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

zabudowanej położonej w m. Opocznie obr.13 Pl. Kościuszki 16. Uważa, iż należy wstrzymać 

procedowanie uchwały do czasu pozyskania środków zewnętrznych na ten cel. 

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – uznał wniosek radnej za zasadny.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie zmiany porządku obrad polegający na zdjęciu z  porządku obrad punktu 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie: Wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

zabudowanej położonej w m. Opocznie obr.13 Pl. Kościuszki 16. 

Rada Miejska głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrz. – 1 przyjęła wniosek  w sprawie 

zmiany porządku obrad polegający na zdjęciu z  porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie: Wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej położonej  

w m. Opocznie obr.13 Pl. Kościuszki 16. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Andrzej Rożenek – radny – zgłosił wniosek o zmianę kolejności procedowania punktów, tak 

aby blok uchwał był procedowany jako pierwszy. Następnie radny wycofał swój wniosek.  

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad pkt 3  

Przyjęcie Protokołu Nr XVI/2025 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż protokół był wyłożony do wglądu                  

w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak również został 

udostępniony radnym w informatorze programu e-sesja. 

Pyta, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z obrad XVI sesji IX kadencji Rady 

Miejskiej w Opocznie z dnia 29 kwietnia 2025r. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do 

głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad XVI sesji Rady 

Miejskiej w Opocznie IX kadencji z dnia 29 kwietnia 2025r. w wersji przedłożonej.   

Rada Miejska głosami:  za – 19, przeciw – 0, wstrz. – 0,  przyjęła protokół z obrad XVI 

sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Opocznie z 29 kwietnia 2025r. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad pkt 4 

Przedstawienie przez Burmistrza Opoczna Raportu o stanie Gminy Opoczno za 

2024 rok.  

Burmistrz Michał Konecki wraz z Zastępcami Janem Ziębą, Bartoszem Milewskim oraz 

Sekretarzem Miasta Januszem Klimkiem przedstawili prezentację multimedialną (wersja 

papierowa stanowi załącznik nr 3 do protokołu) dot. Raportu o stanie Gminy Opoczno za 2024r.  

Ponadto Burmistrz poinformował, iż nad przedstawionym raportem o stanie gminy 

zostanie przeprowadzona debata podczas sesji w m-cu czerwcu.  

 Raport o stanie Gminy Opoczno za 2024r. został udostępniony na stronie internetowej 

miasta Opoczno www.opoczno.pl, w Biuletynie Informacji Publicznej http://bip.opoczno.pl 

oraz w programie e-sesja.  

Ad pkt 5 

Czystość i porządek w gminie oraz analiza opłaty za odpady komunalne.  

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Rada Miejska zapoznała się również z materiałem przygotowanym przez Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o., który stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radny Tadeusz Brola, radny Jakub Biernacki, radny Sławomir Róg, 

radna Barbara Wacławiak, radny Tomasz Kopera, radna Anna Zięba, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Szczepaniak, 

Dyr. Wydz. OŚ. Dominika Chybowska, Prezes PGK Sp. z o.o. Jarosław Antoniak, Burmistrz 

Michał Konecki, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Tomasz Kopera – radny - prosi o przygotowanie informacji pisemnej dot. dochodów jakie 

osiągnęła spółka PGK w związku ze sprzedażą surowców wtórnych za okres od 2022 roku do 

2024r. z podziałem na rodzaj surowców. 

Dariusz Kołodziejczyk - Przewodniczący Rady Miejskiej - poddaje pod zastanowienie podjęcie 

lokalnej inicjatywy uchwałodawczej, która zmobilizowałaby wspólnoty mieszkaniowe do 
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budowania wiat śmietnikowych z wydzieloną częścią na odpady wielkogabarytowe. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad pkt 6  

Informacja z przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno za 2024r. – całkowity koszt 

zadania.  

Jarosław Antoniak – Prezes PGK Sp. z o.o. – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W dyskusji głos zabrali: radna Beata Wiktorowicz, radny Tomasz Łuczkowski, radny Krzysztof 

Grabski,  Prezes PGK Sp. z o.o. Jarosław Antoniak, Prezes ZGM Sp. z o.o. Zbigniew Sobczyk.  

Tomasz Łuczkowski – radny - w imieniu mieszkańców prosi, aby w kolejnym sezonie 

zimowym podejmować szybsze działania jeśli chodzi o odśnieżanie dróg wewnętrznych na 

osiedlach. 

Dariusz Kołodziejczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej - prosi o podcięcie gałęzi 

wchodzących w ślad drogi gminnej prowadzącej na Kamienną Wolę (odcinek od Stużna w 

stronę Petrykóz). 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  

Ad pkt 7  

Stan sanitacji Gminy Opoczno, założenia inwestycyjne, możliwości pozyskiwania 

środków zewnętrznych.  

Jarosław Antoniak – Prezes PGK Sp. z o.o. – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu, jak również informację przygotowaną przez Wydział Funduszy Europejskich 

Urzędu Miejskiego w Opocznie, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad.  

Rada Miejska przyjęła informację do wiadomości.  
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Ad pkt 8  

Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej.  

Michał Konecki – Burmistrz Opoczna – przedstawił sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej za okres od 24 kwietnia do 23 maja 2025r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 i 9a do protokołu.  

Następnie Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad w ramach 

którego radni zadawali pytania również w zakresie sprawozdania Burmistrza z działalności 

międzysesyjnej.  

Ad pkt 9  

Zapytania i wolne wnioski. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Radny Krzysztof Grabski: 

- zapytał, czy w Szkole Podstawowej w Mroczkowie Gościnnym zaplanowana jest wymian 

centralnego ogrzewania w ramach termomodernizacji.  Prosi o rozważenie możliwości ujęcia 

w projekcie wymiany tej instalacji, gdyż jest wadliwa. Uważa, że jest to pilny zakres prac do 

wykonania w tej szkole; 

- zapytał, jak będzie wyglądał system głosowania w nowej edycji budżetu obywatelskiego, oraz 

jaka będzie kwota przeznaczona na ten cel; 

- zapytał, czy były prowadzone konsultacje z radnymi w sprawie usytuowania nowego 

pomnika.  

Odpowiedzi udzielili Burmistrz Michał Konecki, Z-ca Burmistrza Jan Zięba. 

Radny Jakub Biernacki: 

- odniósł się do słów radnej z poprzedniej sesji dotyczących zarzucanego mu populizmowi w 

sprawie przekazywanej pomocy dla powiatu; 

- zapytał, czy zostały podjęte działania dot. ograniczenia prędkości na ul. Piłsudskiego. Ponawia 

swoją prośbę o wprowadzenie rozwiązań mających na celu poprawę bezpieczeństwa na tej 

ulicy; 

- po raz kolejny prosi o udzielenie pisemnej informacji dotyczącej rozsypania substancji 

niewiadomego pochodzenia wokół drzew przy zalewie; 

- zapytał, jakie są plany dot. konsultacji społecznych w ramach budżetu obywatelskiego;  

- ponawia swoją prośbę o zorganizowanie szkolenia dla radnych w tematyce budżetowej; 

- poruszył temat organizacji pracy Rady Miejskiej. Zapytał, dlaczego pomimo rozmów w tym 

temacie nic się nie zmieniło; 

- poruszył temat budowy nowego pomnika w okolicach Starostwa Powiatowego. Zapytał, czy 

Burmistrz będzie udzielał zgody wszystkim, którzy wystąpią z wnioskiem o budowę tego typu 

małej architektury oraz, czy jest świadomy kto jest wnioskodawcą. 

Odpowiedzi udzielili Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, Burmistrz Michał 

Konecki, Z- ca Burmistrza Jan Zięba, Prezes ZGM Sp. z o.o. Zbigniew Sobczyk. 
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Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwę. 

Po przerwie. 

Radny Tomasz Kopera: 

- poruszył temat scalenia oraz uruchomienia pod budownictwo mieszkaniowe terenów wokół 

ulic Powstańców Wlk., Ceramicznej oraz Przemysłowej. Zapytał, dlaczego nie można 

wyznaczyć działek i dróg na tym terenie. Uważa, że brak działek w mieście znacznie przekłada 

się na spadek liczby mieszkańców. Prosi o podjęcie pilnych działań w tym temacie; 

- uważa, że należy podjąć wszelkie możliwe działania, aby pozyskać nowe tereny inwestycyjne;  

- odniósł się do tematu wydania decyzji na mocy której utworzono Publiczną Szkołę 

Podstawową z Oddziałami Mistrzostwa Sportowego. Przedstawił tabelę dot. finansowania w/w 

szkoły oraz Szkół Stowarzyszeniowych; 

- prosi o przygotowanie informacji pisemnej dot. wynagrodzenia brutto (za cały rok)  

dyrektorów szkół i przedszkoli z ostatnich trzech lat.  

Odpowiedzi udzielili Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Burmistrz Michał Konecki,  Dyr. Wydz. 

Edukacji Marek Ziębicki, Z – ca Burmistrza Jan Zięba, radna  Anna Zięba. 

 

Radny Sławomir Róg: 

- prosi o rozważenie możliwości zorganizowania wydarzenia upamiętniającego 35-lecie 

samorządu opoczyńskiego. 

- poruszył temat finansowania oświaty. 

Odpowiedzi udzielili Burmistrz Michał Konecki, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

 

Radny Tadeusz Brola: 

- zapytał, na jakim etapie jest realizacja drogi do Stużna na który został złożony wniosek do 

Urzędu Marszałkowskiego; 

- prosi o naprawę ok. 150 m drogi z Mroczkowa Gościnnego do Wólki Karwickiej (skręt na 

prawo, gdzie znajduje się kilka domów). Poinformował, że w poprzedniej kadencji mieszkańcy 

pisali w tej sprawie petycję, która została uznana za zasadną; 

- poruszył temat budowy ścieżki rowerowej od Opoczna w kierunku Mroczkowa wzdłuż drogi 

krajowej nr 12. Zapytał, czy są już ustalenia dot. realizacji zadania; 

- wyraził swoją opinię dotyczącą budowy nowego pomnika. 

Odpowiedzi udzielili Burmistrz Michał Konecki. 

 

Radny Andrzej Pacan: 

- zapytał, czy w związku z budową trasy S12 przewidziany jest zjazd i wjazd na obwodnicę w 

m-ci Sołek; 

- poruszył temat przyznanych środków dla sołectw. Zapytał, dlaczego nie ma ich zapisanych w 

budżecie oraz kiedy zadania będą realizowane; 

- zapytał, z czego wynika stagnacja w inwestycji dot. budowy drogi w Bielowicach 

„Zapowiedź”. 

Odpowiedzi udzielili Z- ca Burmistrza Bartosz Milewski, Burmistrz Michał Konecki. 
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Radny Łukasz Konecki: 

- w imieniu sołtysów podziękował pracownikom Wydziału Rolnictwa za pomoc  

w przygotowaniu wniosków o dofinansowanie zadań na terenach sołectw. 

 

Radna Anna Zięba: 

- zapytała, czy wnioski dot. termomodernizacji szkół w Mroczkowie Gościnnym oraz 

Bielowicach jak również remizy OSP w Libiszowie, które trafiły do WFOŚ mają szansę na 

dofinansowanie.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Opoczna Michał Konecki.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk: 

- poinformował, iż w m-cu październiku kończy się suport i zgodnie z przepisami prawa nie 

można używać komputerów do przetwarzania danych osobowych. Prosi o przygotowanie 

informacji, jak wygląda sytuacja w szkołach w związku z tym tematem; 

- zwrócił się z prośbą o podjęcie działań mających na celu zmniejszenie populacji bobrów  

w parku w Mroczkowie Gościnnym; 

- poruszył temat sprzedaży żywego drobiu na czwartkowym targowisku. Poprosił, aby 

przeprowadzić kampanię informacyjną i poinformować sprzedających o zakazie sprzedaży 

drobiu z odpowiednim wyprzedzeniem. 

Odpowiedzi udzielili Z- ca Burmistrza Bartosz Milewski.  

Następnie oświadczenie wygłosił radny Jakub Biernacki, który nawiązał do wyboru 

Przewodniczącego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej mającego miejsce 

podczas obrad XVI sesji Rady Miejskiej. Radny poinformował, iż składa rezygnację z pracy  

w w/w komisji. W związku z tym zadeklarował złożenie pisemnego oświadczenia w tej sprawie.  

Do wypowiedzi radnego odnieśli się: Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Kołodziejczyk, 

radny Sławomir Róg, radny Tadeusz Brola, radna Anna Zięba.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – w imieniu Burmistrza zgłosił wnioski o zmianę w porządku 

obrad: 

1) Wniosek w sprawie: zmiany porządku obrad polegającej na wprowadzeniu do porządku 

obrad w bloku uchwał jako pkt 10e) uchwały w sprawie: zmiany składu osobowego 

Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej.  

2) Wniosek w sprawie: zmiany porządku obrad polegającej na wprowadzeniu do porządku 

obrad w bloku uchwał jako pkt 10f) uchwały w sprawie: zmiany składu osobowego 

Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek  w sprawie zmiany porządku obrad 

polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad w bloku uchwał jako pkt. 10e uchwały w 

sprawie: zmiany składu osobowego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej. 

Rada Miejska głosami: za – 12, przeciw – 0, wstrz. – 2 przyjęła wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad w bloku uchwał 
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jako pkt. 10e uchwały w sprawie: zmiany składu osobowego Komisji do Spraw Rodziny, 

Młodzieży i Kultury Fizycznej. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek  w sprawie zmiany porządku obrad 

polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad w bloku uchwał jako pkt. 10f uchwały  

w sprawie: zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Przestrzegania Prawa. 

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrz. – 1 przyjęła wniosek w sprawie 

zmiany porządku obrad polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad w bloku uchwał 

jako pkt. 10f uchwały w sprawie: zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedłożenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr XVI/2025 z sesji Rady Miejskiej w Opocznie IX kadencji. 

4. Przedstawienie przez Burmistrza Opoczna Raportu o stanie Gminy Opoczno za 2024 

rok.  

5. Czystość i porządek w gminie oraz analiza opłaty za opady komunalne. 

6. Informacja z przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno za 2024r. – całkowity koszt 

zadania. 

7. Stan sanitacji Gminy Opoczno, założenia inwestycyjne, możliwości pozyskiwania 

środków zewnętrznych.  

8. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043,  

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025, 

c) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej położonej  

w m. Opocznie obr. 13 Pl. Kościuszki 16, 

d) uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie; 

e) zmiany składu osobowego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury 

Fizycznej; 

f) zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Przestrzegania Prawa. 

11. Zamknięcie obrad. 

Następie Przewodniczący ogłosił godzinną przerwę.  

Po przerwie.  
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Ad pkt 10  

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 -2043. 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały wraz z przedłożoną 

autopoprawką.   

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrz. – 3 podjęła uchwałę  

Nr XVII/150/2025 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na 

lata 2025 – 2043. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

b) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025. 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały wraz z przedłożoną 

autopoprawką.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radna Barbara Wacławiak, Skarbnik Gminy Beata Pawlik. 

Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 16, przeciw – 0, wstrz. – 1 podjęła uchwałę  

Nr XVII/151/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025.  

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

c) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej położonej w m. Opocznie 

obr. 13 Pl. Kościuszki 16; 

Punkt zdjęto z porządku obrad.  

d) uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie; 

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji – przedstawił projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem.  



10 

 

Odczytał również petycję Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów AEQUITAS z dnia 27 marca 

2025r.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: Radca Prawny Sylwia Stępień – Adamczyk, radny Tomasz Kopera, 

radny Jakub Biernacki, radny Tadeusz Brola, radny Krzysztof Grabski, radna Anna Zięba, 

radny Wiesław Wołkiewicz, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Dariusz Kołodziejczyk.   

Jakub Biernacki – radny – złożył wniosek w sprawie odesłania projektu uchwały do Komisji 

Skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Opocznie celem ponownej analizy. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Jakuba Biernackiego.  

 Rada Miejska głosami: za – 7, przeciw – 10, wstrz. – 0 nie uwzględniła wniosku 

radnego Jakuba Biernackiego w sprawie odesłania projektu uchwały do Komisji Skarg, 

wniosków i petycji Rady Miejskiej w Opocznie.  

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przedłożony   projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 10, przeciw – 6, wstrz. – 1 podjęła uchwałę  

Nr XVII/152/2025 w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie, 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

e) zmiany składu osobowego Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury 

Fizycznej; 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta - przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że do 

Przewodniczącego wpłynęła rezygnacja radnego Krzysztofa Grabskiego z pracy w Komisji do 

Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 14, przeciw – 2, wstrz. – 1 podjęła uchwałę  

Nr XVII/153/2025 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji do Spraw Rodziny, 

Młodzieży i Kultury Fizycznej. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
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f) zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Przestrzegania Prawa. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta - przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że do 

Przewodniczącego wpłynął akces radnego Krzysztofa Grabskiego do pracy w Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął ją i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały.  

Rada Miejska głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrz. – 2 podjęła uchwałę  

Nr XVII/154/2025 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Raport z głosowań imiennych stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Wszystkie projekty uchwał stanowią załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Ad pkt 11 

Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Opocznie Dariusz Kołodziejczyk podziękował 

wszystkim obecnym za udział i zamknął XVII sesję Rady Miejskiej IX kadencji wypowiadając 

stosowną formułę: „Zamykam siedemnastą sesję Rady Miejskiej w Opocznie”. 

Godz. rozpoczęcia sesji 09.00, godz. zamknięcia sesji 18.30 

 

Protokół wyłożony do wglądu od dnia 10 czerwca 2025r. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on –line na kanale YouTube Gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na kanale YouTube Gminy Opoczno. 

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

         

        

       Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                  Dariusz Kołodziejczyk 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska  

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 
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